

ANTECKNINGAR OAR 2

1. Närvarande

Elin Hedberg - Ordförande (\$\$)

Alfred Kedhammar - Vice Ordförande (\$\$)

Simon Dahlberg - Kassör (\$\$)

Bjarne Falk - Eventkoordinator (\$\$)

Lovisa Brandt - Kommunikationsansvarig (\$\$)

Hans Jiang - Nr1 (\$\$)

Ellen Engquist - KUTA (\$\$)

Martin Wood - Lokalansvarig (\$\$)

Sofie Rehnström - Sekreterare (\$\$)

Robin Carlsson - KNUTE (KNUT)

Gabriel Stupak - KNUTO (KNUT)

Ali Al Husseinat - Direktör i Krexet (Krexet)

Viktor Fredlund - MasterChef (KÄKA)

Matilda Fornstad - SousChef (KÄKA)

Dennis Rootsö - Ekonomiansvarig Krexet (Krexet)

Matilda Hendeberg - PAPA (Paparazzi)

Erik Lyrén - Ligandansvarig (Liganderna)

Adrian Södergren - TryggO och C-red (K_{EQ} och Hvitterhetetskottet)

Viraj Phatarpod - Ordförande i CIA (CIA)

Elin Sergel - pH-sur (pHeuseriet)

Axel Rasmussen - pH-bas (pHeuseriet)

Daniel Hallgren - Hvispheus (Alkemisterna)

Emma Kroon - KroonpHeus (Alkemisterna)

Lou Hellquist - Sexmästarinna (Kemis Klubbmästeri)

Thomas Kirkegaard - Vice DM (Musikaliska Direktoriet)



2. Meddelanden

Elin och Axel (pH) meddelar att de preliminärt har satt datum för Sittningen till 19:e maj.

3. Anmälan av övriga frågor

Deltagande i Quarnevalen? – Ali

4. Incheckning

Ingen hade något att säga.

5. GDPR - hur har det gått?

Det har fungerat bra med att ha en check-box i formulären vid anmälningar. En policy för GDPR kommer att vara klar innan det här läsåret är slut, men antagligen inte innan OAR3.

6. 4. Val på hemsidan

Lovisa har uppdaterat hemsidan så det nu både går att visa vilka sök som är öppna och även söka dem genom just hemsidan. Informationen finns under fliken som heter "available positions". Just nu finns det endast en flik för de val Valberedningen håller i, men till SM4 kommer det även finnas en flik för där det går att söka till ledamot i de organ som tar in nya ledamöter under den perioden.

När ert organ öppnar upp för nya ledamotssök kom då ihåg att skicka ett mejl till Lovisa som innehåller länk till sökformuläret, datum när söknet stänger och kontaktuppgifter ifall det är andra är de "standard"-mejladresser som redan finns listade för ert organ. Skicka mejlet till webmaster@k.kth.se.

Deadline för att få med information i periodsmejlet är den 26:e januari, schemat för instagram-kontot kommer sättas senare men deadline för att önska en vecka är den 1:a februari.

7. Budget för JML-arbete

Adrian, TryggO 19/20, har haft kontakt med CBH-skolan som har bidrag för JML-arbete som sektionen kan få ta del av om det tydligt redovisas vad pengarna används till. Adrians fråga till OAR var vad de hade för idéer på vad pengarna skulle kunna användas till?

Diskussion.

Det kom fram ett antal förslag på vad pengarna skulle kunna användas till. Seminarium, utbildningar eller workshops, som förslagsvis skulle hållas tidigt under terminen för att utbilda de nya organansvariga vilka i sin tur sedan skulle kunna utbilda andra vidare. Arbeta med case-diskussioner är ett annat liknande förslag. Att anordna aktiviteter och samarbeta med den internationella mottagningen i större utsträckning, även mer gemensamma aktiviteter mellan organen på Kemisektionen och de internationella studenterna, ett exempel på en aktivitet hade varit en kulturfestival. JML-spel och speciell fika/mat-budget för JML diskussioner lades också fram som förslag.

8. Lagringstrymmen och rensning

SM bad OAR att ta upp och utreda frågan om hur förvaringsutrymmena är fördelade. I nuläget har vissa organ mer utrymme än andra, och funderingen var om utrymmena är fördelade på ett rimligt sätt beroende på hur mycket plats organen faktiskt behöver. Alla ansvariga besåg igenom att sina förrådsutrymmen och såg vad de egentligen förvarar i skåpen. Flera föremål, främst förbrukningsvaror som livsmedel eller pappers- och plastartiklar som gafflar eller muggar, vore effektivare att förvara och använda kollektivt.

Martin och Elin meddelade att det kommer vara en vecka där organansvariga ombes städa och gå igenom skåpen samt utvärdera hur mycket utrymme organet egentligen behöver, om det krävs mer, mindre eller om det är bra.

9. Bemötande av nya ledamöter

Inför SM3 kommer många nya ledamöter väljas in. För att säkerställa att alla ledamöter behandlas bra, vilket vissa ledamöter upplever inte är fallet idag, så kommer styrelsen skicka ut frågor till organansvariga som sedan kan diskuteras inom organet och med ledamöterna. Svaren kommer diskuteras på nästa OAR så prata med era ledamöter innan dess.

Glöm inte att TryggO hanterar alla ärenden, små som stora.

10. Dubbla verifikat

Under extra-SM ifrågasattes rutinerna för hur verifikat hanteras. Alfred meddelar att det tidigare fanns en rutin av att organansvarig dubbelkollade och godkände alla verifikat som ekonomiansvarig (om organet har en sådan) hanterat. Längs vägen föll rutinen mellan stolarna och det är ingenting som tillämpas idag. Alfred ställer frågan huruvida detta är en rutin vi ska försöka återinföra eller om organansvariga känner att det vore en för stor arbetsbörda? Det hade inte inneburit att organansvariga var tvungna att godkänna varje enskilt verifikat utan snarare att ekonomiansvariga och ansvarige satte sig ner tillsammans tre till fyra gånger per termin och gick igenom verifikaten tillsammans.

Gäller främst de organ som har en egen ekonomiansvarig men alla får diskutera och komma med åsikter.

Diskussionen ledde fram till delade åsikter. Delar av OAR ansåg att det skulle behövas mycket mer arbete och tvivlade på att organansvariga hade tillräckligt med kunskaper inom bokföring för att kunna förstå eller hantera informationen. Andra ansåg att eftersom organansvarig är ytterst ansvarig för organet, och därmed även de ekonomiska bitarna, vore det rimligt med en viss insyn eller förståelse för det ekonomiska arbetet. Rädd för att bristande kunskap skulle göra att arbetsbördan ökade men utan att nyttan gjorde det. Andra menade att lite insyn är bättre än ingen insyn även om den ansvariga saknar kunskap.

Alfred tackade för insikterna och skulle fortsätta arbeta fram en lösning.



11. Event med gamlingar

Skiften där gamlingar i organ "inviger" nya ledamöter är ej reglerade av de regler som gäller resten av sektionen och tillhör i dagsläget en gråzon. Event med gamlingar har flertalet gånger brutit mot de regler som satta upp av THS ska gälla t.ex mottagningsaktiviteter. Exempelvis THS alkoholpolicy som säger att alkohol alltid ska vara ett aktivt val. Förslaget är att \$\$ ska ta fram ett dokument med riktlinjer kring vilka regler eller policys som gäller, även under gamling event. Organansvriga kan sedan dela detta dokument med de ansvariga för evenen för att påminna organisatörerna om vad som gäller.

OAR tycker att det låter som en bra idé och Elin meddelar att ett dokument kommer finnas tillgängligt innan läsårets slut.

12. Övriga frågor

12.1 Deltagande i Quarnevalen?

Förra året fanns det ett gemensamt lag som KK ansvarade för där alla kunde anmäla sig oavsett om man var med i ett organ eller inte. Det är roligt om alla sektionsmedlemmar kan vara inkluderade och ges en möjlighet att delta i Quarnevalen även om de inte är med i ett organ. Kretset har startat en intressekoll för att se om det fanns intresse för ett gemensamt lag, ingen ansvarig för laget har utsetts.

13. Nästa möte

En poll för datum för nästa möte kommer delas i Facebook-gruppen. Förslag på datum var onsdag den 5:e eller 19:e februari.

Nästa OAR kommer vara ett överlämningsOAR, sprid gärna informationen till alla efterträdare.